

FXTRADING.com

TERMS AND CONDITIONS –BETTER TRADER PROMOTION

条款和条件-成为优秀交易员活动

FX TRADING.COM
格 伦 外 汇

INTRODUCTION | 简介

1. These Terms and Conditions (“Terms and Conditions”) form the basis of the “Better Trader” promotion. Eligible Clients of Gleneagle Securities Pty Limited trading as FXTRADING.com (Vanuatu Financial Services Commission Company Number 40245) (“FXTRADING.com”) may receive initial loss cover (“Offer”) when trading with undermentioned accounts, subject to these Terms.

这些条款和条件（简称“条款”）作为此“成为优秀交易员”活动的基础。

商业注册名为FXTRADING.com 的Gleneagle Securities Pty Ltd（瓦努阿图金融服务委员会公司牌照号 40245）之符合条件的客户需遵守这些条款，以获得初始交易亏损补贴（简称“补贴”），当于以下账户做交易时。

2. Participation in this Promotion is deemed acceptance of these Terms and Conditions. FXTRADING.com reserves the right to modify, terminate or otherwise amend this Offer at any time in accordance with these Terms and Conditions with no prior notice. If there is any amendment, the updated Terms and Conditions will be available to you on the FXTRADING.com official website.

参加这次活动说明您已经接受此条款。FXTRADING.com 保留随时更改，修改或终止本活动或其中任何方面之权利，且恕不另行通知。任何条款要约更改会在FXTRADING.com 的官方网站发布更新。

3. We reserve the right, at our sole discretion, to disqualify any individual that attempts to tamper with the operation of the Offer, or breaches the Offer Terms or our Terms and Conditions of Business.

对于任何个人干预或企图篡改此活动运作，或违反此奖励条款或我们的商业条款和条件的任何个人，我们保留可自行决定取消其参加资格的权利。

4. Any dispute or situation not covered by these Offer Terms and Conditions will be resolved solely by our management in a manner it deems to be the fairest to all concerned. That decision shall be final and/or binding on all entrants.

我们管理团队会由最公平的方式解决任何不包括这些奖励条款的争端或情况。且该决定是对所有参加此活动的客户最终的且/或者具有约束力的。

5. If these Terms and Conditions of this Offer are translated into another language other than English, the English version shall prevail if there are any inconsistencies.

如果这些奖励活动条款被翻译成英语以外的语言，若出现不一致，以本条款的英文版本为准。

CONDITIONS OF ELIGIBILITY | 资格条件

6. Subject to all other Terms and Conditions, this Offer is only available for clients who meet the Eligibility Criteria for the Offer (“Eligible Client”) as set out in clause 7 below.

关于所有其他条款，此奖励仅提供给符合以下第 7 条款申请资格的客户（“符合资格的客
户”）。

7. The Eligibility Criteria for this Offer, including:

符合此奖励活动的条件资格如下：

a) This Offer only applies to

- FXTRADING.com direct clients
- and clients who come from an Introducing Partner (no mark-up) that have either a Standard or PRO live account that deposit new funds above \$200 Base Currency, are entitled to the promotion scheme.

这仅适用在 FXTRADING.com 已开通标准或者PRO真实账户并且新入金 \$200 基础货币以上的直客以及无额外加佣IB介绍的的客户。

b) An eligible client should apply for the promotion by sending an email to promotion@fxtrading.com from their registered email address along with the date of deposit made and the MT4 account number. FXTRADING.com will send through the confirmation letter after receiving the application.

符合条件的客户须发送邮件到 promotion@fxtrading.com 申请参加活动，邮件须注明入金日期以及参与活动的 MT4 账号，在收到申请后FXTRADING.com将寄发确认信给客户。

c) An individual person (per valid ID) is permitted per entry of this promotional Offer. Applications from the same individual person with his/her other trading accounts will not be credited.

每个有效身份证号码为准只能申请参加一次活动，如发现客户使用多个交易账户申请参加活动，该客户将被取消参与资格。

d) Each client will only be eligible for one promotional Offer at a time.

每个交易帐户仅可参加一个优惠活动。

THE OFFER | 此奖励

8. Subject to all other Terms and Conditions, any initial loss cover amount due to an Eligible Client will be based on the following basis.

关于所有其他条款，任何符合资格客户可获取的初始交易亏损补贴将按照以下表格为准：

Minimum deposit: \$200 Base Currency per deposit 最低入金要求：单笔入金\$200 基础货币	
Initial Deposit 初始入金金额	Max. Loss Cover Amount 最高亏损补贴上限
\$200 – \$4,999.99	\$100
\$5,000 – \$9,999.99	\$250
\$10,000 and above	\$500

*“Base Currency” refers to the Base Currency of a live account.

基础货币是指客户的真实交易账户的基础货币。

FURTHER CONDITIONS | 其他条件

9. The value of the cash bonus/es depends on the total new deposit amount during the promotional period. Internal transfers between MT4 accounts will not be regarded as new deposits.

奖励金的价值取决于在活动期限内的新入金金额。新入金金额不包括从一个 MT4 交易账户内部转账到另外一个 MT4 交易账户的金额。

10. Trades with hedging strategies will not be considered as valid volume. Trades with less than 5 minutes holding period will not be counted for coverage amount.

同品种产品平仓间的对冲单不计入本次活动的初始交易亏损。持仓低于 5 分钟平仓的交易不计入本次活动的初始交易亏损。

11. Fraudulent or incomplete applications will not be accepted.

欺诈或者未成功完成的申请将不被接受。

12. This promotional Offer is not transferable and exchangeable.

此活动奖励不得转让，交换。

13. FXTRADING.com will not be responsible for any lost, late, incomplete, illegible, or misdirected entries.

FXTRADING.com 对任何损失，延迟，不完整，难以辨认，或被误导的交易概不负责。

14. Client makes a withdrawal or internal transfer, will automatically exit the promotion.

Internal transfer is not permitted during the Promotion.

客户出金或内部转账，FXTRADING.COM 将视为客户自愿退出此活动。

参加活动的账户将不支持任何形式的内部转账。

DEFINITION OF 'PERIOD' | 日期的定义

15. The Promotional Period consists of the following:

此活动期包括以下内容:

a) The commencement of this promotion will be on 00:00 21st September 2020 .

此活动生效起始于 2020 年 9 月 21 日 00:00。

b) The due date of this promotion will be on 24:00 31st March 2021 , applications sent after the due date will be invalid.

此活动于 2021 年 3 月 31 日 24:00 截止, 截止后寄送之任何活动申请将视为无效。

REDEMPTION | 兑现

16. The cash bonus will be available for redemption subject to the conditions of the promotion being met. An eligible client can apply for redemption when stop trading and prior to withdrawal. A Credit Redemption Request must be sent to promotion@fxtrading.com from their registered email address. The settlement date of this promotional Offer will be on the last day of each calendar month. After eligible clients submitting a redemption request, all closed transactions incur after the application date till the settlement date will be taken into account for the loss cover calculation. The rewards will be credited in the first 5 business days of the next following calendar month.

满足活动条件的初始交易亏损补贴可以进行兑现。符合条件的客户在停止交易出金前, 须从本人注册邮箱发邮件到 promotion@fxtrading.com 提交申请。本活动每月月底结算, 意即客户递交申请后, 将以自申请日起至该月所有以关仓所产生之亏损计算, 客户将于下月月初的五个工作日内在其登记之MT4交易平台收到补贴金额。

RISK WARNING | 风险提示

17. Please be advised that all eligible clients should be aware that their risks are not limited to the deposit, and it is possible to lose more than the deposit by making a qualified trade. Losses may be considerably more than any initial or minimum deposit under some

circumstances. FXTRADING.com retains the right to claim back any negative equity that the client incurs.

符合资格的客户都须要知道他们的风险不限于其入金总额，并且一个合格的交易有可能使客户失去多于其入金总额的金額。在某些情况下，损失可能比任何初始或最低存款都要多。FXTRADING.com 保留索回任何客户造成的负资产的的权利。

DATE | 日期

18. These Terms and Conditions are current as of dated 21st September 2020.

这些条款和条件生效于 2020 年 9 月 21 日。

a) If an event under the Agreement must occur on a stipulated day which is not a Business day, then the stipulated day will be taken to be the next Business Day.

如果该协议项下的事件必须发生在当天而不是一个工作日，然后当日将被视为下一个工作日。

b) Headings (including those in brackets at the beginning of paragraphs) are for convenience only and do not affect the interpretation of the Agreement.

标题（包括括号中的段落的开头）仅用于方便理解，不影响本协议的解释说明。

Email: service@fxtrading.com
Address: Level 27 , 25 Bligh Street
Sydney NSW 2000 Australia



TERMS AND CONDITIONS –BETTER TRADER PROMOTION

条款和条件-成为优秀交易员活动